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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.: 8350-100 

Fax.: 8350-102 

 

  

 

  

Štev.: 032-0001/2014 

 

  

Z A P I S N I K 

 

13.  redne seje Občinskega sveta občine Loški Potok, ki je bila v petek, 12. 05. 2017,  ob 

19.00 uri v konferenčni sobi na Občini Loški Potok, Hrib 17. 

 

Sejo sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:    Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:                  Aleš Knavs 

Marijan Košmerl 

Maks Lavrič  

Marko Lavrič  

Matjaž Pajnič  

Peter Rus 

     Andrej Starc  

  

c) opravičeno odsotna člana:              Dejan Anzeljc 

                                                           Romana Lavrič  

     

d) ostali prisotni Antun Gašparac, direktor  Hydrovoda Kočevje d. o. o. – pri 

1. in 2. točki d. r.     

                                                            Dušan Justin, računovodja Hydrovoda d. o. o. Kočevje – 

pri 1. in 2. točki d. r. 

 Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

     Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

     Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo 

Ivanka Novak - svetovalec za proračun  

     Mojca Lavrič -  svetovalec za splošne zadeve 

   

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bilo prisotnih  7 občinskih svetnikov in je bila seja sklepčna. 

 

Župan je predlagal v sprejem dnevni red, ki so ga svetniki dobili z vabilom na sejo, dopolnjen s 

točko 5.  - Seznanitev in sprejem sklepov 5. seje odbora za gospodarstvo v zvezi z IC Mali Log 

 

Svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta, z dne 06. 04. 2017 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje 

2. Sprejem  poročila o poslovanju javnega podjetja  Hydrovod Kočevje d. o. o. v letu 2016 (ESA: 

98) 
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3. Sprejem mnenja občinskega sveta občine Loški Potok o prijavljenem kandidatu za ravnatelja 

osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok  (ESA: 99) 

4. Seznanitev z Revizijskim poročilom Računskega sodišča o Pravilnosti dela poslovanja Občine 

Loški Potok v letu 2015 (ESA: 100) 

5. Seznanitev  in sprejem sklepov 5. seje odbora za gospodarstvo v zvezi z IC Mali Log (ESA: 

101) 

6. Informacije občinske uprave 

7. Vprašanja in odgovori 

 

 

Ad 1. SPREJEM ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z DNE 06. 04. 

2017 IN POROČILA O IZVRŠITVI SKLEPOV TE SEJE 

Zapisnik 12. redne seje  in poročilo o izvršitvi sklepov so svetniki prejeli  z vabilom za 13. redno  

sejo občinskega sveta. Člani občinskega sveta so s  7 glasovi ZA sprejeli 

S K L E P : 

 

 Občinski svet sprejme zapisnik 12. redne seje občinskega sveta z dne 06. 04. 2017, in 

poročilo o izvršitvi sklepov te seje. 

 

 

 

Ad 2. SPREJEM  POROČILA O POSLOVANJU JAVNEGA PODJETJA  HYDROVOD 

KOČEVJE D. O. O. V LETU 2016 (ESA: 98) 

Poročilo je podal  g. Antun Gašparac, direktor Hydrovoda Kočevje d. o. o.. Poročilo je bilo 

razvidno iz gradiva za sejo. V poslovnem letu 2016 je podjetje na dopolnilnih dejavnostih 

doseglo dobiček v višini 82.079,41 evr, na osnovni dejavnosti pa v višini 19.133,96 evr. Od 

dobička je bil plačan davek od dohodka pravnih oseb v višini 5.150,13 evr, tako da je bil na 

nivoju podjetja dosežen čisti dobiček v višini 96.063,24 evr. Poslovni izid je boljši kot je bil 

pričakovan, predvsem na račun izredno dobre »gradbene sezone« ter uspešnega in trdega dela na 

obvladovanju stroškov. 

Javno podjetje omogoča oskrbo s pitno vodo približno 94 % prebivalcem celotnega področja, na 

katerem Hydrovod d. o. o. izvaja svojo dejavnost. Vsem porabnikom je bila voda zagotovljena v 

količinah, ki so jih potrebovali. Veliko je bilo narejenega tudi na področju sanacij starih 

vodovodnih sistemov – pri nas na področju Hriba, s čimer je bistveno zmanjšano število okvar 

na sistemu. V Loškem Potoku so lani vodovod  na novo dobili v zaselku Dednik, kar je bila za 

prebivalce pomembna pridobitev. 

G. Gašparac je odgovoril tudi na postavljena vprašanja svetnikov. 

 

Po glasovanju v zvezi s poročilom o poslovanju Hydrovoda Kočevje d. o. o. v letu 2016 so člani 

občinskega sveta s 7 glasovi ZA sprejeli 

 

S K L E P : 

 Občinski svet sprejme Poročilo o poslovanju javnega podjetja Hydrovod Kočevje d. o. 

o. v letu 2016 (ESA: 98). 

 

 

Ad  3.  SPREJEM MNENJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LOŠKI POTOK O 

PRIJAVLJENEM KANDIDATU ZA RAVNATELJA OSNOVNE ŠOLE DR. 

ANTONA DEBELJAKA LOŠKI POTOK  (ESA: 99) 

 



 3 

Obrazložitev je podal g.  Vinko Košmerl. Letos poteče mandat dosedanjemu ravnatelju Osnovne 

šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok, ki odhaja tudi v pokoj. V skladu z veljavno zakonodajo 

je Komisija za opravljanje administrativnih nalog pred imenovanjem ravnatelja, imenovana s 

strani Sveta zavoda  Osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok, izpeljala postopek razpisa 

za imenovanje novega ravnatelja. Na objavljeni razpis se je prijavil en kandidat in sicer Andrej 

Starc, ki izpolnjuje pogoje za imenovanje. V skladu s 53. a členom ZOFVI je Svet zavoda 

Osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok zaprosil Občinski svet Občine Loški Potok za 

obrazloženo mnenje o prijavljenem kandidatu za novega ravnatelja. Vlogi je bila priložena tudi 

prijava z vsemi dokazili ter programom vodenja prijavljenega kandidata. 

G. Andrej Starc je občinskemu svetu tudi osebno predstavil svojo vizijo vodenja osnovne šole.  

Andrej Starc kot učitelj matematike, tehnike in računalništva ter kot računalničar organizator 

informacijske dejavnosti opravlja delo na naši osnovni šoli že deseto leto. V teh letih se je v 

celoti seznanil z delovanjem zavoda, tako v pedagoškem kot tudi v organizacijskem smislu. 

Svoje organizacijske in vodstvene sposobnosti je v preteklosti že večkrat pokazal v različnih 

odborih in organizacijah v samem zavodu in tudi izven njega. Tako je v mandatnem obdobju 

2013-2017 predsedoval Svetu zavoda osnovne šole dr. Antona Debeljaka Loški Potok, še vedno 

pa je tudi predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu naše občine. Kot 

izvoljeni predstavnik in s tem član občinskega sveta v tem mandatu na sejah sveta tudi aktivno 

sodeluje pri sprejemanju odločitev o razvoju naše občine. Aktiven pa je tudi na ostalem 

družbenem področju v lokalni skupnosti. Kot član različnih društev in klubov v občini veliko 

sodeluje na različnih prireditvah, ki se dogajajo v občini. Njegova vpetost v družbeno dogajanje 

in prireditve v kraju in občini pa se posebej kaže v tem, ker je osnovna šola organizator mnogih 

kulturnih prireditev v kraju in pri vseh gospod Starc tudi aktivno sodeluje. Delovanje šole in 

vrtca ter njena aktivna vpletenost v življenje kraja pa je tudi ena od najpomembnejših nalog, ki 

jih je zapisal v svojem programu vodenja ob prijavi na razpis in predstavljajo bistven prispevek 

k razvoju lokalne skupnosti. 

 

G. Marko Lavrič, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, 

da je kot predsednik pridobil mnenje komisije za preprečevanje korupcije glede na dejstvo, da je 

g. Andrej Starc član občinskega sveta in hkrati član komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja ali bi bilo njegovo imenovanje za ravnatelja lahko sporno. Iz mnenja je razvidno, da 

imenovanje za ravnatelja ni sporno, vendar se mora kot član občinskega sveta izločati iz 

postopkov glasovanja, ki se nanašajo na financiranje osnovne šole, katere ravnatelj je. 

 

Občinski svet je s 6 glasovi ZA (g. Andrej Starc ni glasoval) sprejel 

S K L E P : 

 Glede na vse navedeno občinski svet občine Loški Potok daje pozitivno mnenje k 

imenovanju gospoda Andreja Starca za ravnatelja Osnovne šole dr. Antona Debeljaka.  

 

 

Ad 4. SEZNANITEV Z REVIZIJSKIM POROČILOM RAČUNSKEGA SODIŠČA O 

PRAVILNOSTI DELA POSLOVANJA OBČINE LOŠKI POTOK V LETU 2015 

(ESA: 100) 

Revizijsko poročilo Računskega sodišča o pravilnosti dela poslovanja občine Loški Potok v letu 

2015 so svetniki prejeli z vabilom na sejo. Župan Ivan Benčina je povzel glavne ugotovitve iz 

revizijskega poročila. Izdano je bilo mnenje s pridržkom. Izdano je bilo zaradi Doma starejših 

občanov. Občina je dela oddala po postopku s pogajanjem brez predhodne objave, po mnenju 

Računskega sodišča pa bi morali zaradi spremenjenega obsega del razpisni postopek ponoviti. 

To je bilo sklenjeno pred nastopom mandata zdajšnjega župana. Ostali očitki pa nimajo velike 

teže. Navodila, ki so bila izdana na osnovi ugotovitev računskega sodišča, so že upoštevana in se 

izvršujejo.  
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Ad. 5. SEZNANITEV  IN SPREJEM SKLEPOV 5. SEJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO 

V ZVEZI Z IC MALI LOG (ESA: 101) 

 

Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo g. Aleš Knavs.  Odbor za gospodarstvo 

se je sestal z namenom, da občina aktivno pristopi k  potrebnim ukrepom za reševanje prostorske 

stiske v industrijski coni Mali Log. Odbor je tudi pripravil nekaj sklepov, ki naj bi jih sprejel 

občinski svet. Po razpravi so člani občinskega sveta s 7 glasovi za sprejeli  

 

S K L E P : 

 

 Občina Loški Potok začne postopke v zvezi z ureditvijo in širitvijo Industrijske cone 

Mali Log. 

 

 

Ad 6. INFORMACIJE OBČINSKE UPRAVE 

Informacije o delu občinske uprave v obdobju od zadnje seje je podal župan Ivan Benčina. 

V zvezi z dozidavo vrtca čakamo na pogodbo s strani Mercatorja, da bomo lahko pridobili 

gradbeno dovoljenje. Postopek za izbiro izvajalca je tudi že v teku.  

Glede obnove ceste s Hriba proti Sodražici bo Direkcija za ceste objavila razpis za izbiro 

izvajalca po 20. maju. Obnova naj bi se pričela avgusta. 

V zvezi z obnovo objekta Industrijska cona Podpreska je zaradi zahtevnejšega projekta od 

predvidenega prišlo do zamika začetka obnove. 

Direkcija za ceste izvaja obnovo Regionalne ceste skozi Lazec. Od začetka Lazca do začetka 

Podpreske se izvaja projekt preplastitve regionalne ceste z dvema podpornima zidovoma in 

izvedbo drenaže. Zaradi smiselnosti sočasne izvedbe je občina pristopila k obnovi vodovoda in 

javne razsvetljave. 

Za Daljinsko ogrevanje z biomaso Lesna zadruga Loški Potok čaka na odobritev kredita na 

banki. Izvedba naj bi se pričela predvidoma junija. 

V naslednjem tednu bodo občino obiskali študentje Filozofske fakultete. V času štiridnevnega 

obiska bodo izvajali terenske vaje. Namestili naj bi merilnike črnega ogljika in izvedli poletne in 

zimske meritve. Te meritve naj bi bile osnova za vrednotenje kvalitete zraka po namestitvi filtrov 

za trde delce v malih kurilnih napravah. Predviden je tudi program druženja. 

 

 

Ad 7. VPRAŠANJA IN ODGOVORI 

G. Marko Lavrič je vprašal, v kakšni fazi je ureditev regionalke proti Travniku. V izdelavi je 

idejni projekt. Ko bo narejen, bo predstavljen vaščanom Travnika. 

 

Za člana komisije za delitev sredstev za kulturo in šport v letu 2017 naj  namesto Romane Lavrič 

(ki se vsako leto prijavlja na razpisana sredstva) župan imenuje Marijana Košmerla. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila končana ob 22.00 uri. 

 

   Zapisala:        Občinski svet občine Loški Potok: 

                           Župan: 

Mojca Lavrič                    Ivan Benčina  


